



香港，2017年12月4日

**Duotem 资本有限公司**很荣幸的宣布，它是以色列 **Bio-Nexus Limited Israel**（以色列最具创新性公司之一）最新一轮融资的主要领投人。Duotem 领导了一个来自中国，香港，台湾，新加坡和泰国的投资者团队对以色列 **Bio-Nexus Limited Israel** 进行了新一轮的投资。

Bio-Nexus 是移动 workflow 引擎创新设计的行业领导者，它所设计的工作流引擎可以在移动环境中安全地传输关键任务数据。Bio-Nexus 最近推出了 Cyber-Nexus，它为现有的网络生态系统提供了一个独特的双层安全解决方案，以实现任何设备之间的信息安全保护以及保密通信。这个解决方案已经在美国，澳大利亚和以色列的医院中的新式移动医疗设备上得到使用。预计相关的安全解决方案将很快在其他几个国家得到跟进。

Ztiki Fuchs, Bio-Nexus 的 CEO 以及创始人，对这笔交易评价是“这些额外的投资，加上与新加坡合作伙伴达成的反向收购协议，将进一步增强我们的发展潜力和业绩。我们欢迎 Duotem 在亚太地区的独特专业知识，我们很高兴能够扩大我们之间已经相当良好关系。”

Philippe Metoudi, Duotem 的 CEO 以及创始人，称：自我们从早期就已经积极介入 Bio-Nexus，几年前我们第一次投资以来，我们一直积极参与各项与 Bio-Nexus 相关的工作。Bio-Nexus 的管理团队和员工的愿景以及他们成功实施战略的能力让我们印象深刻。

这个是 Duotem 在以色列第 48 次成功的交易。

---

Hong Kong, 4 December 2017

**Duotem Capital Limited** is pleased to announce that it was a lead investor in the latest financing round for **Bio-Nexus Limited Israel**, one of Israel's most innovative companies. Duotem led a consortium of investors from China, Hong Kong, Taiwan, Singapore and Thailand.

Bio-Nexus is a leader in the innovative design of mobile workflow engines that securely transfer mission-critical data in mobile environments. Bio-Nexus recently launched Cyber-Nexus, which provides a unique two-layered security solution for existing network ecosystems to enable secure communications and protection of any device. This solution already has been implemented for medical devices in the United States, Australia and Israel. Several other countries are expected to soon follow.

Ztiki Fuchs, Founder and Chief Executive Officer of Bio-Nexus, said "These additional investments, coupled with an agreement with a Singapore partner to enter into a reverse takeover process, will further enhance our potential for growth and performance. We welcome Duotem's unique expertise in the Asia-Pacific region, and we are delighted to expand our already strong relationship."

Philippe Metoudi, Chief Executive Officer of Duotem, said "We have been actively involved in Bio-Nexus from an early stage, since our first investment several years ago. We continue to be impressed by the vision of Bio-Nexus' management team and employees, and their ability to successfully implement their strategy."

This is Duotem's 48th transaction in Israel.